

愛城華人浸信會父親節羽毛球錦標賽報名須知：

今屆羽毛球錦標賽將設有多個項目，除了首設男女子單打比賽外，還有不拘年齡性別的初級及進階的雙打賽事，更有以家庭成員組隊的雙打比賽，歡迎男女老幼報名參加。請各雙打組別的參賽者盡量自行組隊報名。而大會亦會為報名參加雙打賽事而未有隊友的以抽籤形式組隊。

各組別初賽日期六月二十日（星期六）早上 10 時，各組最後兩強進入六月二十一日錦標賽。

報名及截止日期: 六月十四日或之前報名人仕將獲大會通知確定初賽時間。於六月十四日後報名參賽人仕需於初賽之星期六早上抵達比賽會場，辦妥報名申請並等候公佈比賽時段。填妥表格可交給 Joseph, Grace, 阿亮, 或電郵至 info@ecbchurch.org.

ECBC Father's Day Badminton Competition Details:

Hurray! The ECBC Father's Day Badminton Competition is right around the corner! We are going to have five different categories this year for more fun! We will have a new category of men's singles and women's singles competition, as well as entry and advance level for doubles competition. There is also family category available in doubles. Time for a friendly contest amongst your fellow ECBC brothers, sisters, and other friends!

Applicants for doubles competition, you are encouraged to find your own teammate before registration. However, should you want to play in the doubles competition but unable to find a teammate, do submit your application and we will match you up with another player.

All pre-final competitions will be played on June 20th starting from 10am, while the finals of these five categories will be played on the Father's Day Sunday afternoon.

You may submit your application from now until 10am on June 20th. However, applicants who submit their forms on or before June 14th will be notified of the game schedule before June 20th. Otherwise you are required to show up at 10am on June 20th to learn your game time. Applications can be submitted to Joseph, Grace Chan, Chris Lau, or emailed to info@ecbchurch.org.

姓名 Name	*	電話及電郵 Phone No. AND Email	單打 Singles		雙打 Doubles		
			男單 Men	女單 Women	家庭 Family	初級 Entry Level	進階 Adv. Level
(隊友/ Partner)							

* 如有需要，你們願意於六月二十日當施線員、或計分員呢？

* If needed, would you like to help out as linesmen or scorekeeper on June 20th?